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ZAPISNIK 

SA 27. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

27. sjednica VMO Orehovica održana je 27. prosinac 2021. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati 
u prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Dajna Jogan, članica VMO 
- Saša Novalić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice VMO Orehovica od 16.11.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Razmatranje realiziranog programa Doček djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće 
2 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

AD1 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa kompletnom pripremom i 
organizacijom programa Doček djeda Božićnjaka i čempresi za prvašiće.  
Istaknula je kako su kontaktirani svi prošlogodišnji vlasnici firmi – donatori koji su i ove godine 
izvršili uplatu kako bi dječji poklon paketi bili bogatiji budući su cijene poklona u odnosu na prošlu 
godinu, puno veće.  
Ukupno je kupljeno 50 poklon paketa kao i 3 čempresa (sadnica) za prvašiće Područne škole 
Orehovica.  
Podjela je izvršena od 15. dio 17. prosinca 2021. godine u popodnevnim satima u dvorani MO 
Orehovica dok su poklon paketi i sadnice za učenike dostavljeni u školu te su uz pomoć 
nastavnice gđe. Snježane Carević podijeljeni.  
 
 Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, raspravilo te izrazilo zadovoljstvo 
realizacijom programa Doček djeda Božićnjaka i čemprese za prvašiće. 
 
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, kroz točku Razno upoznala je prisutne sa održanim 
sastankom sa gosp. Ivankovićem, pročelnikom OGU za sport i tehničku kulturu, vezano za 
uređenje boćališta na Orehovici.  
Rečeno  je kako će Riječki sportski savez u siječnju 2022. godine započeti sa uređenjem boćališta 
a s detaljima uređenja biti će upoznato Vijeće MO Orehovica.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, nazočne je upoznala sa upitom gosp. Magaša, da se 
članovima Stolno-teniskog kluba „Orehovica“ koji koriste dvoranu MO Orehovica za odigravanje 
stolnog tenisa odobri korištenje male prostorije pored ureda tajnice MO kao prostor za 
presvlačenje (svlačiona) prije odigravanja stolnog tenisa. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će o istome ponovo razmatrati na idućoj 
sjednici. 
 
Predsjednica Vijeća MO, Ružica Balaban, s nazočnima je raspravila postavu novih spremnika 
(individualnih) na području MO Orehovica te o načinu zbrinjavanja otpada kada krene novi način 
prikupljanja istog. 
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje i o istome raspravilo. 
 
 

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 
 

            Predsjednica VMO Orehovica: 
         Ružica Balaban 

   


